
 
 

ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 22. listopadu 2011 

 
 
Přítomni:  prof. Labík, prof. Urbanová, doc. Chuchvalec, doc. Grosová, doc. Hofmann, 

prof. Procházka, doc. Turzík, prof. Schreiber, prof. Matějka, doc. Jahoda, Ing. 
Klaudisová, Ing. Záruba 

 
1/ Děkan prof. Labík: 
 

z KR 
 

 Podklady pro prodlužování pracovních smluv – připravit „ihned“ 

 Kolejné bude navýšeno o  5% 

 Cenu Siemens dostali dva naši doktoranti Ing. Schrott a Ing. Koubek 

 SVK – se bude účastnit celkově 466 studentů, startovné 700,-Kč, odměny 7500,- 
Kč na sekci 

 Forenzní analýza, prof. Ruml znovu otevřel téma přípravy navazujících 
magisterských programů, bude svolána schůzka zainteresovaných ústavů 

 Den otevřených dveří tento pátek, další DOD bude 27. 1. 2012 

 Rektorovi podat návrhy na Cenu rektora  
 
KD 
 
 

 Děkan provedl zhodnocení ministerské presenčního hodnocení DSP - kontroly 
doktorských studijních programů: 
Ústavy 402, 403, 409 výborné hodnocení, 413 – výborné, ale po dvou letech 
kontrola personálního obsazení, 445 – uspokojivé, ale po dvou letech kontrola 
personálního obsazení a publikačních výstupů, 437 - navrženo omezení na 
dostudování a zastavení příjímání nových doktorandů od 2012/2013 

 Kolegium vyslovilo návrh na Cenu rektora – prof. Král (402) 

 Vedoucí ústavů – dodat materiály k prodloužení pracovních poměrů 

 Děkan uskutečnil schůzky s ústavem 413 a 403, ostatní vedoucí ústavu navrhnou 
termíny 

 Termín výběrového řízení na místa docentů a odborných asistentů je 14. 12. 2011 
v 9 hodin, komise ve složení: prof. Labík, prof. Urban, doc. Grosová, prof. 
Urbanová, doc. Jahoda 

 Rozdělení prostředků mimořádné dotace „M“ přidělené MŠMT na podporu post-
doktorandů a doktorandů, bude, ale částka se upřesní 

 Děkan je nakloněn a souhlasí  - na titulní list disertační práce - připojení loga AV 
ČR, ve formě textu: „ve spolupráci s ústavem AV ČR…“ 

 
 

 



2/ Věda a výzkum, proděkanka prof. Urbanová: 

 Studentská vědecká konference. Předávání cen děkanem v pátek ve 14 h v zasedačce 
– paní tajemnice bude informovat ing. Botka. Příprava diplomů na děkanátě, odměny 
formou stipendií podle tabulek předaných na děkanát ze sekcí.  

 IGA – oborové granty: Došlo k diskrepancím na ústavech 403, 409, 437 – proto není 
známa konkrétní částka, která bude rozpuštěna na mimořádná stipendia. Schválen 
algoritmus: na ústavy připadne část odpovídající podílu bodů studentů, kteří pobírají 
stipendium v oborových grantech v  XI 2011. Proděkanka pošle částky na ústavy, 
ústavy doplní částky podle seznamů studentů, vyplatíme přímo z fondu rezervy 
(doufejme, že za listopad). 
Badatelské granty: Musejí být vyčerpány na 0 (i korunové zaokrouhlovací 
diskrepance), proděkanka kontaktovala hospodáře 409 a 402 s upozorněním na 
rozpočtovou nekázeň, navíc nekázeň u Matase 403. 

 Rozpouštění rezerv ministerských stipendií. Zajistí paní tajemnice ve výplatě za 
prosinec.  

 Akce VaV. Proděkanka domluví s ing. ing. Mittnerovou termín presentace o 
zajímavých výzvách PEAPLE a IDEAS, budou pozváni pracovníci fakulty. 

 Oborové rady. Podle stud. předpisů by se měly sejít aspoň jednou ročně, ohodnotit 
průběh DS, poslat zápis na děkanát. Proděkanka doporučuje zařadit na program 
formulaci publikačního kritéria před obhajobou, dát do zápisu a sledovat je. 
 

 
 3/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 

 Proděkan pro pedagogiku oznámil, že byla předána žádost o prodloužení akreditace 
bakalář. oboru (programu) Chemie Akreditační komisi, předpokládané projednání 
žádosti komisí je leden 2012 
 

 
 
4/ Různé  

doc. Chuhvalec – vznesl dotaz, zda bude červnový mimořádný termín SZZ bakalář. 
studia, děkan potvrdil, že termíny připraví proděkan Jahoda 

 
prof. Procházka – informoval o Kursu ATHENS, který proběhl v termínu 14.11 až 18. 
11. 2011 na ústavu 445, na téma Digital signal and image processing with applications 
 
 doc. Hofmann – požádal o vypsání výběrového řízení na pozici odborného asistenta, 
děkan navrhl vyčkat na další požadavky do ledna 2012 
Vyjádřil nespokojenost s promítací a počít. technikou v posluchárně BII, hrozná kvalita 
obrazu 
 
doc. Grosová – se ohradila proti výsledkům presenčního hodnocení DSP, nesouhlasí 
se stanoviskem komise (není zastoupen ekonom), domnívá se, že úroveň je lepší, než 
komise konstatovala 
 
Ing. Záruba – jako zástupce senátu informoval o doplnění stavu počtu studentské 
části senátů, včetně náhradníků 



Tlumočil obavy a nutnost vyjasnění podmínek kolem IGA grantů na fakultě.  
Děkan s proděkankou pro vědu a výzkum pozvou členy senátu k vysvětlení podmínek 
a k objasnění připomínek. 
 
 
 
 

 
 

Termín příštího zasedání kolegia děkana bude 13. prosince 2011 od 15 hodin. 
 
 
        prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
               děkan 


